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ČESKO: Když padají kameny, nepoznáte, který z nich strhne lavinu. Ani utržený velký
balvan ještě neznamená, že se rozjede celý svah. Ale pokud se neustále uvolňují nové a nové
šutry, tak se svah do pohybu nakonec dá. Pokud nikdo svah nestabilizuje, tak se to prostě
jednoho dne utrhne. Takhle nějak vědci předpovídají možný výbuch sopky… Registrují
rostoucí neklid. Otřesy půdy, vznikající pukliny, kouř z kráteru… Je úplně jedno, jak moc s
to bagatelizuje, je jedno, že je tu celá armáda lidí, kteří mají za úkol uklidnit veřejnost.
Když se ze svahu padají kameny a nic se nedělá pro jeho stabilizaci, tak jednoho dne začne
sešup, se kterým se už nic nedá udělat.

V Německu teď uvidíte docela solidní balvan. Ne, revoluce z toho nebude, protože v Německu jsou
všechny revoluce přísně zakázány, ale všichni ti Olafové Scholzové budou muset něco dělat, aby se
jejich svah přestal hýbat. Doteď totiž postupovali stejně, jako u nás Fiala. Tu a tam vypustili nějaký
marketingový produkt typu deštníku proti drahotě, tu a tam vysáli svoje kolonie, na prvním místě
nás… ale když je Evropa ve válce s Ruskem, tak to fakt nevyřešíte vypínáním jaderných elektráren a
zpřísněním emisních norem.

Obyčejní Němci jsou na tom totiž stejně jako my. Vyměnili závislost na levných ruských ruských
energiích za závislost na drahých ruských energiích. Stejně jako my, nemají žádnou použitelnou
armádu, stejně jako my, nemají žádný plán B, který by jim jejich transatlantický bratr povolil…
Německé i české elity mohou dělat jen to, co svého času dělaly elity na Velikonočním ostrově.
Dochází nám dřevo při výrobě soch Moai? Musíme vyrábět ještě více soch a musejí být ještě větší.

Dva roky se Fialovi sypou kameny z českého svahu. Dva roky naše elity říkají, že na to není třeba
brát ohled. Je to jen pár kamínků. To se dá dole posbírat a uklidit. Pár dezolátů… to pozavíráme.
Jenže kameny padat nepřestaly. Naopak. Padají čím dál víc. Jestliže se před dvěma roky mohl
Blyštivý Péťa spolehnout na podporu z Německa i USA, teď už to tak slavné nebude. Mají svých
starostí dost. Bidenovi se vymyká z rukou migrační krize na hranicích s Mexikem, Germáni jsou v
recesi, k tomu mají energetickou krizi a dneska budou s německou důkladností protestovat. Jsou
naštvaní ze stejných důvodů jako my.

Situace dospěla tak daleko, že se z politického důchodu vrací mefistofeles naší líbodémo politiky –
Kalousek. Ucítil příležitost. Jednak k pomstě. Blběna, kterou vytáhl na vrchol, se ho pokusila
zaříznout. A také vidí, že má šanci posbírat liberální voliče. Já vím, z našeho hlediska je to prašť jako
uhoď. Neschopný Fiala nebo všeho schopný Kraďousek… vsjo ravno. Ale nemyslete si, teď má
Rakušan teprve doopravdy řádně stažené půlky. Myslel, že se zachrání korespondenční volbou, ale
teď už ji vlastně připravuje pro Kalouska. To samé platí pro Piráty. Jakmile do výběru naskočí
Kalousek, dostane všechno on a ne Bartoš s Richterovou. KDU je mrtvá už dlouho a Kalousek jí
zasadí ránu z milosti. Už podruhé. Aby se neřeklo, vystrčí ze sněmovny i ODS…

Fiala je samozřejmě blbec, ten se jednou bude culit i na svého kata, ale chtěl bych teď vidět Blažka…
podnikáte kroky ke své politické záchraně, cenzurujete, kriminalizujete, chráníte Řeporyjce
Novotného, pouštíte Stříže z řetězu, připravujete korespondenční volbu… a všechno si to vezme ten
hajzl Kalousek. A ještě se ani neumaže tím, že by to sám zaváděl… Jo, tak to bývá, když si ohýbáte
ústavu. Kdysi dávno si také ODS s ČSSD mysleli, že jsou velké strany a tak si upraví ústavu, aby byly
velké strany zvýhodněné při přepočtu na mandáty…. A nakonec to všechno dělali pro Babiše.

Andrej se směje, až se Průhonice otřásají. Kalousek si sice vezme voliče, kteří chtějí evropské
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hodnoty tak moc, že raději zmrznou a umřou v atomové válce, než aby volili ve svém vlastním zájmu,
ale ono jich zase tolik nebude. Patnáct procent maximálně. Ale spíš méně, protože každá strana má
své pevné jádro. Ano, i dnes existují lidé, kteří budou volit neschopného Fialu, hloupoučkou
Pekarovou Adamovou, ba dokonce i Lid(l)ovce. Krásně se to rozloží, při trošce štěstí hlasy propadnou
a ani Rychetského výhodný přepočet už to nezachrání. Do fronty na modroptáckou politickou
mrtvolu se postavil největší šakal.

Fakt bych se smál, kdyby nakonec z celé té liberální stodevítkové pětikoalice zůstal po
parlamentních volbách jeden Kalousek s pětadvaceti poslanci…

Největším nepřítelem nikdy není politický soupeř z opačné strany spektra. Ten vám nikdy voliče
nesebere a vy je zase neseberete jemu. Fialovi je teď největším soupeřem právě Kalousek. Bude dělat
všechno pro to, aby do voleb nezasáhl. Andrej Babiš může vyhrát volby… možná i sestavit první
jednobarevnou vládu v dějinách České republiky, ale není schopen ODS dostat ze sněmovny. Ale
Kalousek přesně tohle udělat může. Malý kamínek na svahu… ale s velkým potenciálem laviny…

Nikam také nezmizela chuť protestovat. Už se chystá demonstraci na březen, to už bude volební
kampaň v plném proudu. Poslední slovo neřekli ani odboráři… ještě si trochu udělají pořádek ve
vedení, zbaví se neschopných a zbabělých šéfů… Bohumír Dufek si už určitě promýšlí vhodné
termíny na stávku.

Od podzimu lidem říkám, že je třeba vydržet. Teď je to důležitější, než kdy jindy. Ne, nevím, jak
dopadne stávka v Německu, ale vím, že Scholz a jeho lidi teď budou mít úplně jiné starosti, než
podporovat Fialu. Nevím, jak dopadne volební rok v USA, ale vím, že Biden už teď má úplně jiné
starosti než Ukrajinu… o Blyštivém Péťovi ani nemluvě. Ta nervozita našich sluníčkářů, ta by se dala
úplně krájet. Podívejte, jak vyjeli proti Jakubovi Vágnerovi a podívejte, jak hystericky zasáhli proti
brankáři Hudáčkovi, který hrál v KHL. To nebyl žádný propagandista. Nejspíš se o politiku vůbec
nezajímá a umí jen chytat puky. Ale ideologicky se moc nechytal… Jágr si může svoje číslo 68 přepsat
na 69… to začala normalizace.

Kamínky se sypou čím dál víc. Kdo se teď vzdá, ten spláče nad výdělkem. Kdo teď odpadne, ten
nebude u toho, až se budou měnit poměry. Kdo teď zůstane na gauči, tomu pak nezbude, než koukat,
jak se mění svět a jeho se na názor nikdo ptát nebude. Nevíme dne ani hodiny… jen vidíme, jak se
sype stále více kamenů ze svahu, který je stále nestabilnější. A to ještě Rusové neřekli poslední slovo
na Ukrajině, Číňané neřekli poslední slovo na Taiwanu, Íránci neřekli poslední slovo v Perském
zálivu a Rudém moři… (mimochodem, jak se to stalo, že Írán najednou kontroluje nejen jednu
důležitou mořskou trasu, ale rovnou dvě?) V Izraeli a Libanonu také ještě je o čem mluvit a také se
tam nejspíš ještě hodně ošklivých věcí stane.

Západní propaganda je u konce. Liberálním mééédiím už to nežerou ani poslušní Němci. Budou
velké změny a budou do nich kecat velké peníze i velké mocnosti. Postarejme se, abychom si do
vlády věcí svých alespoň trochu mluvili my, co tady žijeme a chceme tu žít. Postarejme se, aby
nakonec i Kalouskovi zbyly jen oči pro pláč. Postarejme se, aby naše země byla zase naše. Blíží se to.
Nevzdávejme se. Je na čase zatnout zuby a vydržet.
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